



NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)

PROFESSIONAL AUDIT SUPPORT SERVICES (PASS) SUPPLY ARRANGEMENT

Note: All text that is red and surrounded by square brackets are either instructions or fields for data input.

Solicitation No.: 1000023529-B
Contracting Authority: Bradley Menagh
Telephone No.: (613) 960-4922
E-mail Address: Bradley.Menagh@Justice.gc.ca

This RFP is only for pre-qualified Suppliers for Stream 1: Internal Audit Services against Professional Audit Support Services (PASS) Supply Arrangement (E60ZG-060004)

DESCRIPTION OF REQUIREMENT:

Work Stream 1: Internal Audit Services;

Internal auditing is an independent, objective assurance and consulting activity designed to add value and improve an organization's operations. It helps an organization accomplish its objectives by bringing a systematic, disciplined approach to evaluate and improve the effectiveness of risk management, control, and governance processes.

The range of activities under this Stream could include:

- Value-for-money audit;
- Compliance audit;
- Assurance audit;
- Management controls audit;
- Operational audit;
- Horizontal or sectoral audits led by the Comptroller General; and
- Develop audit or assurance methodologies to meet the requirements of the Treasury Board Policy on Internal Audit

DURATION OF CONTRACT

From Contract Award to October 31, 2018.



EVALUATION PROCESS AND SELECTION METHODOLOGY

Bids will be assessed in accordance with the entire requirement of the bid solicitation including the technical and financial evaluation criteria.

An evaluation team composed of representatives of Canada will evaluate the bids.

The basis of selection will be the highest Combined Rating of Technical Merit [60 %] and Price [40 %]”

SECURITY REQUIREMENTS

The Contractor must, at all times during the performance of the Contract hold a valid Facility Security Clearance at the level of **SECRET**, issued by the Canadian Industrial Security Directorate (CISD), Public Works and Government Services Canada (PWGSC).

2. The Contractor personnel requiring access to **CLASSIFIED** information, assets or sensitive work site(s) must **EACH** hold a valid personnel security screening at the level of **SECRET**, granted or approved by CISD/PWGSC.
3. The Contractor **MUST NOT** remove any **CLASSIFIED** information from the identified work site(s), and the Contractor/Offeror must ensure that its personnel are made aware of and comply with this restriction.
4. Subcontracts which contain security requirements are **NOT** to be awarded without the prior written permission of CISD/PWGSC.
5. The Contractor must comply with the provisions of the:
 - (a) Security Requirements Check List and security guide
 - (b) *Industrial Security Manual* (Latest Edition).



AVIS DE PROJETS DE MARCHÉS (APM)

ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT DE SERVICES PROFESSIONNELS DE SOUTIEN À LA VÉRIFICATION (SPSV)

Nota : Tout le texte qui est en rouge et entouré par des crochets correspond à des instructions ou à des champs pour l'entrée de données.

N° de l'invitation.: 1000023529-B
Autorité contractante: Bradley Menagh
N° de téléphone : (613) 960-4922
Courriel : Bradley.Menagh@Justice.gc.ca

Cette DP s'adresse uniquement aux fournisseurs préqualifiés pour le volet 1 dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement portant sur des services professionnels de soutien à la vérification (SPSV) (E60ZG-060004)

DESCRIPTION DU PROJET

Volet de travail 1: Services de vérification interne;

La vérification interne est une activité indépendante et objective d'assurance et de conseil conçue pour ajouter de la valeur et améliorer les opérations d'une organisation. Cela aide une organisation à atteindre ses objectifs en proposant une approche systématique et disciplinée pour évaluer et améliorer l'efficacité de la gestion des risques, du contrôle et des processus de gouvernance.

La gamme d'activités sous ce flux :

- Vérification à valeur ajoutée;
- Vérification de la conformité;
- Vérification d'assurance;
- Vérification de la gestion du contrôle
- Vérification opérationnel;
- Vérifications horizontales ou sectorielles menées par le contrôleur général; et
- Élaborer des méthodologies d'audit ou d'assurance pour satisfaire aux exigences de la Politique sur l'audit interne du Conseil du Trésor

DURÉE PRÉVUE DU CONTRAT

A partir de la date d'octroi jusqu'au 31 octobre 2018

PROCÉDURES D'ÉVALUATION ET SÉLECTION DE L'ENTREPRENEUR



Les offres seront évaluées conformément à l'intégralité de l'exigence de la demande d'offre, y compris les critères d'évaluation technique et financière.

Une équipe d'évaluation composée de représentants du Canada évaluera les offres.

La base de sélection sera la plus haute note combinée de Mérite

EXIGENCES DE SÉCURITÉ

1. L'Entrepreneur doit, en tout temps pendant l'exécution du contrat, détenir un dédouanement de sécurité valide au niveau de SECRET, délivré par la Direction de la sécurité industrielle du Canada (CISD), Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).
2. Le personnel de l'entrepreneur qui a besoin d'accéder aux informations CLASSIFIÉES, aux biens ou au (x) site (s) de travail sensible (s) doit avoir un dépistage de sécurité du personnel valide au niveau de SECRET, accordé ou approuvé par
3. L'entrepreneur NE DOIT PAS retirer les informations CLASSIFIÉES du (des) site (s) de travail identifié (s) et l'Entrepreneur / Offrant doit s'assurer que son personnel est informé et se conforme à cette restriction.
4. Les sous-contrats qui contiennent des exigences de sécurité ne doivent PAS être attribués sans l'autorisation écrite préalable de CISD / TPSGC.
5. **Le contractant doit se conformer aux dispositions de**
 - (A) Liste des vérifications des exigences de sécurité et guide de sécurité
 - (B) Manuel de sécurité industrielle (dernière édition)